
Zápis č. 2 / 2025  

 

ze zasedání zastupitelstva obce Blatnička, které se konalo dne 27.5.2025  v 19.00 hodin     

v zasedací místnosti obecního úřadu v Blatničce.  

 

Program:      

1. Projednání rozpočtového opatření č. 1/2025. 

2. Projednání a schválení účetní závěrky Obce Blatnička za rok 2024. 

3. Projednání a schválení závěrečného účtu Obce Blatnička za rok 

2024. 

4. Projednání a schválení revolvingového úvěru . 

5. Projednání a schválení smluv o poskytnutí dotace z rozpočtu JMK .  

6. Projednání a schválení směrnice pro zadávání zakázek malého 

rozsahu . 

7. Schválení realizace projektu společných nákupů energií na rok 2026 

Tradicím Slovácka  . 

8. Projednání a schválení smlouvy o spolupráci s Tradicemi Slovácka 

o.p.s. 

9. Doplnění a volba člena dozorčí rady  Tradic Slovácka o.p.s. 

10. Projednání a schválení  smlouvy nákupu pozemků 2993/1- 2993/4-9 

za kostelem . 

11. Kontrola plnění schválených usnesení a úkolů. 

12. Žádosti občanů a organizací : 

            - žádosti Václava Hučíka  

- žádost  pana Romana Supa 

- žádost spolku Bratrství Čechů a Slováků Javořina z.s. 

- žádost obce Domanín 

13. Různé : 

           -  informace k stavbě Blatnička – Polní cesta HC 1 k vodojemu 

její kolaudace        

          -  informace ke stavbě ŘSD a.s. Brno -  MOST ev. č.54 – 035   

přes potok Svodnice za obcí Blatnička zahájení stavby .  

 - informace o schválení a proplacení dotace na stavbu 

Blatnička – Dolní konec – Rekonstrukce chodníků, I.etapa    

14. Diskuze . 
 

Technický bod:  

Starosta přivítal přítomné a zahájil jednání ZO.  Konstatoval, že je přítomno 7 členů 

zastupitelstva.   K platnému usnesení jsou zapotřebí 4 hlasy. 

ZO je tedy usnášeníschopné. Informace o konání ZO byla řádně zveřejněna v souladu se 

zákonem – příloha č.1. 

Přítomni: dle prezenční listiny – příloha č.2. 

 

Zapisovatelem byla jmenována Ing. Jana Vašíčková, členka zastupitelstva. 

Ověřovateli zápisu jsou navrženi: Bc. Rostislav Němeček, místostarosta obce a Štěpán 

Maňák, člen zastupitelstva,  oba s návrhem souhlasí. 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 . 

Usnesení č. 1/5/2025 

ZO schvaluje ověřovatele zápisu Bc. Rostislava Němečka, místostarostu obce  a  Štěpána 

Maňáka,  člena zastupitelstva. 

 



Zápis z minulého ZO byl ověřen jen starostou a ověřovatelem Bc. Rostislavem Něměčkem, 

ověřovatel Václav Hučík jej nepodepsal a je k nahlédnutí v kanceláři OÚ. Václav Hučík 

k němu vznesl 14.3.2025 námitku, že nebylo v zápise uvedeno to co tam chtěl mít .  Starosta 

se ho zeptal, zda na své námitce trvá a nechal ho, aby ji přečetl.  Námitka Václava Hučíka 

z 14.3.2025 bude přílohou tohoto zápisu č.3.   Starosta mu odpověděl, že zápis psal na 

dovolené na horách a rozhodnout o přijetí této námitky nechal zastupitelstvo obce, dle  § 95, 

odstavec 2.,  zákona 128/2000 o obcích. Starosta dal hlasovat, kdo je pro, abychom přijali 

námitku zastupitele pana Hučíka Václava a opravili zápis č.1 z veřejného zastupitelstva 

v projednávaném bodě 12 c). 

 

Hlasování: pro 1 – Václav Hučík, proti 5, zdržel se 1 – Štěpán Maňák . 

Usnesení č. 2/5/2025 

ZO neschvaluje vznesenou námitku Václava Hučíka k zápisu zastupitelstva obce Blatnička 

č.1/2025 ze dne 27.2.2025. 

 

Po té starosta přednesl program dnešního zasedání.  Ještě přišla žádost Jakuba Hučíka, a do 

datovek přišla žádost zapsaného spolku  Didymos z Javorníka a Linky bezpečí z.s. o peněžní 

dar a odsouhlasení smlouvy s Textil eco a.s. Boskovice. Starosta tyto body zařadil do 

programu zastupitelstva do budu 12. Různé za žádost obce Domanín.  

 Ostatní s tím souhlasili. Potom bylo zahájeno hlasování o zveřejněném programu, včetně 

žádosti Jakuba Hučíka, zapsaného spolku Didymos Javorník, Linky bezpečí z.s. a firmy Textil 

eco a.s. 

Hlasování: pro 7, proti 0,  zdržel se 0. 

Usnesení č. 3/5/2025 

ZO schvaluje  zveřejněný program dnešního zasedání ZO, včetně doplňujících bodů.  

                     

Program:      

1. Projednání rozpočtového opatření č. 1/2025 . 

2. Projednání a schválení účetní závěrky Obce Blatnička za rok 2024 . 

3. Projednání a schválení závěrečného účtu Obce Blatnička za rok 

2024. 

4. Projednání a schválení revolvingového úvěru . 

5. Projednání a schválení smluv o poskytnutí dotace z rozpočtu JMK .  

6. Projednání a schválení směrnice pro zadávání zakázek malého 

rozsahu . 

7. Schválení realizace projektu společných nákupů energií na rok 2026 

Tradicím Slovácka  . 

8. Projednání a schválení smlouvy o spolupráci s Tradicemi Slovácka 

o.p.s. 

9. Doplnění a volba člena dozorčí rady  Tradic Slovácka o.p.s. 

10. Projednání a schválení  smlouvy nákupu pozemků 2993/1- 2993/4-9 

za kostelem . 

11. Kontrola plnění schválených usnesení a úkolů . 

12. Žádosti občanů a organizací : 

            - žádosti Václava Hučíka  

- žádost  pana Romana Supa 

- žádost spolku Bratrství Čechů a Slováků Javořina z.s. 

- žádost obce Domanín 

- žádost Jakuba Hučíka  

- žádost spolku  Didymos z.s. Javorník  

- žádost Linky bezpečí z.s. 

- projednání a odsouhlasení smlouvy s Texil eco a.s. 



 

13. Různé : 

           -  informace k stavbě Blatnička – Polní cesta HC 1 k vodojemu 

-kolaudace        

          -  informace ke stavbě ŘSD a.s. Brno -  MOST ev. č.54 – 035   

přes potok Svodnice za obcí Blatnička zahájení stavby .  

 - informace o schválení a proplacení dotace na stavbu 

Blatnička – Dolní konec – Rekonstrukce chodníků, I.etapa    

14. Diskuze . 
 

Poté bylo přistoupeno k prvnímu bodu programu : 

 

1.  Projednání rozpočtového opatření č. 1/2025  . 

 

Starosta seznámil přítomné s rozpočtovým opatřením č. 1/2025,  které  bylo zpracováno paní 

účetní v souladu s ust. § 16, zák. č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech územních 

rozpočtů, a které bylo zveřejněno na úřední desce dne 4.4.2025. 

 

ZO bere na vědomí starostou schválené rozpočtové opatření č. 1/2025, které bylo zveřejněno 

na úřední desce dne 4.4.2025 – příloha č.4 . 

 

 

 

2. Projednání a schválení účetní závěrky Obce Blatnička za rok 2024 
 

Účetní závěrka byla zveřejněna 15 dní před projednáním na úřední desce i v elektronické 

podobě, připomínky nebyly. Finanční hospodaření obce Blatnička bylo k datu 31.12.2024 

uzavřeno saldem, tj. rozdíl mezi příjmy  a výdaji  ve výši  -  2 841.734,21 Kč. 

Výsledek hospodaření běžného účetního období 2024, to je rozdíl mezi výnosy  a náklady 

činí  -   1 634.845,68 Kč. 

  

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 4/5/2025 

ZO schvaluje  účetní závěrku účetní jednotky Obce Blatnička za rok 2024, viz přiložený 

protokol - příloha č.5.   Hospodářský výsledek celkem:    - 1.634.845,68 Kč. 

 

 

 

3. Projednání  a schválení závěrečného účtu Obce Blatnička za rok 2024 
 

Návrh závěrečného účtu Obce Blatnička byl zveřejněn 15 dní před projednáním na úřední 

desce i v elektronické podobě, připomínky vzneseny nebyly. Závěrečný účet je zpracován 

v souladu s ustanovením § 17 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních 

rozpočtů, v platném znění. 

 

Přezkoumání hospodaření obce za rok 2024 proběhlo na základě žádosti a v souladu se 

zákonem č. 420/2004 Sb., o přezkoumávání hospodaření územních samosprávných celků a 

dobrovolných svazků obcí. Přezkoumání provedli kontroloři Krajského úřadu 

Jihomoravského kraje, odboru kontrolního a právního, oddělení přezkumu obcí, Brno. 

Dílčí přezkoumání proběhlo ve dnech 29. července 2024 a konečné přezkoumání hospodaření 

za rok 2024 se uskutečnilo 27. ledna 2025 se závěrem: 

 



     „ Při přezkoumání hospodaření obce Blatnička za rok 2024 nebyly zjištěny  chyby a 

nedostatky“. Což bylo vzato na vědomí na minulém zastupitelstvu obce pod bodem 2. 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 5/5/2025 

ZO schvaluje  závěrečný účet Obce Blatnička za rok 2024  a vyjadřuje souhlas s celoročním 

hospodařením obce,  a to bez výhrad.  Zároveň schvaluje zprávu o výsledku hospodaření. 

 

 

4.  Projednání a schválení smlouvy o přidělení revolvingového úvěru . 
 

V květnu 2025 nám končí  revolvingový úvěr ve výši 800 tisíc korun. Starosta požádal KB 

Veselí nad Moravou o jeho prodloužení.  Tento revolvingový úvěr budeme mít jako rezervu 

na připravované investice.   Máme od KB Veselí nad Moravou již zaslaný návrh smlouvy a 

musí se schválit .  Roční úrok byl v roce 2025 stanoven ve výši 1M Pribor + 0,82  %  a je 

krytý podepsanou blankosměnkou.  K dnešnímu dni 1M Pribor ČNB vyhlášen ve výši 3,53%.  

Starosta obce podal návrh na schválení smlouvy o revolvingovém úvěru registrační číslo 

99050385352 ve výši 800 tis. Kč, včetně všech podmínek úvěrové smlouvy, poskytovatel 

úvěru Komerční banka a.s., schválení Smlouvy o zajištění blankosměnkou reg. číslo 1123450, 

zajištění úvěru 1 ks blankosměnky bez avalu a zplnomocňuje starostu k podpisu 

revolvingového úvěru. 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 6/5/2024   

ZO schvaluje smlouvu o revolvingového úvěru reg. číslo 99050385352 ve výši 800 tis. Kč, 

včetně všech podmínek úvěrové smlouvy, poskytovatel úvěru Komerční banka a.s. , schvaluje 

uzavření Smlouvy o zajištění blankosměnkou reg. číslo 1123450, zajištění úvěru 1 ks 

blankosměnky bez avalu a zplnomocňuje starostu k podpisu revolvingového úvěru. 

 

           

5.   Projednání a schválení smluv o poskytnutí dotace z rozpočtu JMK . 
 

Koncem února jsme podávali dalších pět žádosti na dotace z rozpočtu JMK v rámci dotačních 

programů v Jihomoravském kraji pro rok 2025.  Po doplnění a odeslání těchto žádostí 

datovou schránkou, jsme byli úspěšní ve třech žádostech .  

  

5a).  Projednání a schválení smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu JMK v rámci 

dotačního programu  “ Muzejní noci a noci kostelů v JMK  v roce 2025“ . 
 

Dne 13.5.2025 jsme obdrželi sdělení o schválení dotace a byl nám zaslán návrh Smlouvy 

č.JMK097347/25/OK o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje se zprávou, že 

Rada JMK schválila na své 17.schůzi konané 30.4.2025 usnesením č.1162/25/R17 poskytnutí 

dotace obci Blatnička ve výši 30.000,- Kč v rámci programu Muzejní noci a noci kostelů 

v JMK pro rok 2025 . Jedná se o neinvestiční finanční podporu akce Noc kostelů v Blatničce 

a vše se musí realizovat a dokončit do 31.12.2025 . Dotace  kryje maxim. 50% uznatelných 

výdajů . 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 . 

Usnesení č. 7/5/2025  

ZO schvaluje přijetí dotace a pověřuje starostu k uzavření  Smlouvy   č. JMK097347/25/OK 

o poskytnutí dotace ve výši 30.000,- Kč z rozpočtu Jihomoravského kraje v rámci programu 

Muzejní noci a noci kostelů v JMK pro rok 2025 . 

 

 



5b) . Projednání a schválení smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu JMK v rámci 

dotačního programu  “ Dotace obcím na zpracování územních plánů 2025 “ . 
 

Obdrželi jsme sdělení, že Rada Jihomoravského kraje usnesením č.1110/25/R16 ze dne 

17.4.2025 rozhodla o přidělení částky 149.000,- Kč obci Blatnička na realizaci projektu 

Změna č.1 územního plánu Blatnička. Dotace kryje max. 50% uznatelných výdajů. 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 . 

Usnesení č. 8/5/2025  

ZO schvaluje přijetí dotace a pověřuje starostu k uzavření  Smlouvy  o poskytnutí dotace ve 

výši 149.000,- Kč z rozpočtu Jihomoravského kraje v rámci programu Dotace obcím na 

zpracování územních plánů 2025 . 

 

 

5c).  Projednání a schválení smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu JMK v rámci 

dotačního programu  Podpora adaptačních opatření na změnu klimatu v roce 

2025 “ DT3 Následná péče o vysázenou zeleň  v 2025 “ . 
 

Obdrželi jsme sdělení, že Rada Jihomoravského kraje usnesením ze dne 3.4.2025 rozhodla o 

přidělení částky 80.000,- Kč obci Blatnička na realizaci akce : Následná péče o vysázenou 

zeleň v obci Blatnička.  Dotace kryje max. 70% uznatelných výdajů. 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 . 

Usnesení č. 9/5/2025  

ZO schvaluje přijetí dotace a pověřuje starostu k uzavření  Smlouvy  o poskytnutí dotace ve 

výši 80.000,- Kč z rozpočtu Jihomoravského kraje v rámci programu Podpora adaptačních 

opatření na změnu klimatu v roce 2025. 
 

 

6.   Projednání a schválení směrnice pro zadávání zakázek malého rozsahu . 
 

Obec Blatnička má platnou Směrnici k zadávání veřejných zakázek malého rozsahu, 

schválenou usnesením zastupitelstva č.7/12/2022 ze dne 16.12.2022.   

        
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 10/5/2025 

ZO schvaluje  aktuální Směrnici k zadávání veřejných zakázek malého rozsahu platnou od 

28.5.2025. 

 

 

7.   Projednání a schválení realizace projektu společných nákupů energií na rok 

2026 Tradicím Slovácka  o.p.s. Blatnička. 
 

Starosta obce informoval, že Tradic Slovácka o.p.s.  Blatnička podepíší memorandum se 

společností OSIN o.p.s. a opětovně provedou činnost centrálního zadavatele společného 

nákupu energií na rok 2026. 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č.   11 /5/2025 

ZO schvaluje  provedení činnosti centrálního zadavatele společného nákupu energií na rok 

2026 společností Tradice Slovácka o.p.s. Blatnička. 

  

 



8.   Projednání a schválení smlouvy o spolupráci s Tradicemi Slovácka o.p.s. 
 

Tradice Slovácka o.p.s. Blatnička, jako centrální zadavatel zajistí a zrealizuje centralizované 

zadání veřejné zakázky s názvem ,,Společný nákup silové elektřiny a zemního plynu pro rok 

2025“.   Z toho důvodu nám předkládají ke schválení  Smlouvu o spolupráci pro rok 2026 .   

        
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 12/5/2025 

ZO schvaluje  Smlouvu o spolupráci s Tradicemi Slovácka o.p.s Blatnička a obcí Blatnička a 

pověřuje starostu k podpisu této smlouvy .         

 

 

9.   Doplnění dozorčí rady Tradic Slovácka o.p.s. Blatnička . 
 

Bc. Tereza Bártková zaslala žádost, o ukončení své funkce v dozorčí radě Tradic Slovácka 

o.p.s. Blatnička z osobních důvodů.  

Dle platných stanov Tradic Slovácka o.p.s. je funkční období dozorčí rady tříleté. Funkční 

období jim končí 10. června 2027 a proto Obec Blatnička jakožto jediný zakladatel o.p.s. 

musí navrhnout a schválit nového člena dozorčí rady. Tato změna se musí pak zapsat do 

rejstříku obecně prospěšných společností .  

 

ZO Blatnička navrhuje za nového člena dozorčí rady o.p.s. Tradic Slovácka,  : Bc.Rostislava 

Němečka . 

 

Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 1 – Bc. Rostislav Němeček. 

Usnesení č. 13/5/2025 

ZO Blatnička navrhuje a schvaluje nového člena dozorčí rady o.p.s. Tradic Slovácka se 

sídlem Blatnička č.p. 98  :   Bc..Rostislava Němečka. 

 

Zvolený kandidát podepíše Čestné prohlášení souhlas se zápisem do veřejného rejstříku, 

dozorčí rada si zvolí svého předsedu a právník tuto změnu zapíše zápisem do veřejného 

rejstříku firem. 

 

 

 

10.  Projednání a schválení  smlouvy nákupu pozemků 2993/1-2993/4-9 za kostelem . 

 

Starosta informoval, že nám začátkem května poslal advokát mailem návrh kupní smlouvy o 

převodu vlastnictví k nemovitým věcem – nákup pozemků a smlouvu o úschově a správě 

peněžních prostředků. Současně nám zajistí převod těchto pozemků na katastrálním úřadě 

v Hodoníně.  Jak uvedl v mailu prozatím chybí rozhodnutí stavebního úřadu o dělení 

pozemků. To je podmíněno podepsáním kupní smlouvy, kterou musíme přiložit k žádosti na 

odsouhlasení dělení pozemků.  Starosta dal hlasovat . 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č.14/5/2025 

ZO schvaluje kupní smlouvy o převodu vlastnictví k nemovitým věcem - nákup pozemků 

p.č.2993/1 a p.č.2993/4-9 za kostelem za jeden milion korun od pana Jaroslava Kubici, dle 

geometrického plánu pro rozdělení pozemků č.608 – 143/2024 a zplnomocňuje starostu 

k podpisu této kupní smlouvy, včetně smlouvy o úschově a správě peněžních prostředků.   

 

 

 



11.  Kontrola plnění schválených usnesení a úkolů. 

 

Předseda kontrolního výboru pan Václav Hučík, který provedl se členy kontrolního výboru 

kontrolu usnesení přeposlal zápis starostovi . Zápis je přílohou č.6 tohoto zápisu .  Starosta 

zápis přečetl . 

 

V příštím zápise z 2. veřejné zasedání ZO 2025 bude číselná řada zadaných úkolů začínat 

číslem  48/2/2025.   Číslo úkolu/číslo zápisu/rok . 

 

ZO bere na vědomí  kontrolním výborem provedenou kontrolu plnění schválených usnesení 

a úkolů. 

 

 

 

12.  Žádosti občanů a organizací 

 

12a)   Žádosti Václava Hučíka  

 

Žádost Václava Hučíka na alej na dolním konci . K této problematice se budeme zabývat na 

pracovním zastupitelstvu . 

 

Žádost Václava Hučíka na odstranění vysazené jedličky u kostela, podle jeho názoru tam 

absolutně nepasuje a bude tam jenom zavazet, bylo to nesmyslné a zbrklé vysazení. Po krátké 

diskuzi dal hlasovat o návrhu přesadit jedličku u kostela.     

 

Hlasování: pro 1 – Václav Hučík, proti 6, zdržel se 0.  

Usnesení č. 15/5/2025 

ZO neschvaluje návrh Václava Hučíka o přesazení jedličky u kostela . 

 

 

 

12b)   Žádost Romana Supa  

 

Roman Sup žádá o odstranění sloupku veřejného osvětlení před jeho novým rodinným 

domem. Již spíše jsme světlo vypli, aby mu nesvítilo do okna. Jelikož je součástí  vedení NN 

pro VO i vedení NN pro RD nad nimi a i přípojka NN pro Vinařskou společnost s.r.o.  

Zastupitelstvo se rozhodlo tuto žádost odložit. Starosta s panem Supem probere možné řešení. 

 

 

 

12c)  Žádost o finanční dar na Slavnosti Čechů a Slováků na Javořině  

 

Bratrství Čechů a Slováků Javořina z.s. nám poslal žádost o podporu Slavností bratrství 

Čechů a Slováků na Javořině .  Byl navržen dar ve výši  2.000,- Kč na rok . Starosta dal 

hlasovat.  

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0,  

Usnesení č. 16/5/2025 

ZO   schvaluje  finanční dar na podporu Slavností bratrství Čechů a Slováků na Javořině ve 

výši 2.000,- Kč . 

 

 

 

 



 

12d)  Žádost o finanční dar obce Domanín  

 

Obec Domanín postihl obrovský přívalový déšť a napáchal značné materiální škody a požádal 

nás finanční dar.  Byl navržen finanční dar ve výši  10.000,- Kč. Starosta dal hlasovat.  

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0,  

Usnesení č. 17/5/2025 

ZO   schvaluje  finanční dar obci Domanín ve výši 10.000,- Kč. 

 

 

12e)   Žádost  Jakuba  Hučíka  

 

Žádost Jakuba Hučíka o trvalý pracovní poměr. Jelikož není potřeba na pomocné práce 

vypisovat vyběrové řízení, bude tuto žádost řešit starosta ve své kompetenci. 

 

 

 

12f)  Žádost o finanční dar spolku Didymos z.s. Javorník  

 

Didymos z.s.  Javorník nám poslal žádost o podporu festivalu NG Fest, který pravidelně 

pořádají v Javorníku na hřišti . Letos se festival uskuteční 26.7.2025. Byl navržen finanční dar 

ve výši  1.000,- Kč . Starosta dal hlasovat.  

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0,  

Usnesení č. 18/5/2025 

ZO   schvaluje  finanční dar spolku Didymos z.s.  Javorník ve výši 1.000,- Kč. 

 

 

 

12g)  Žádost o finanční dar spolku Linky bezpečí  z.s. Praha  

 

Linka bezpečí z.s. Praha ná poslala žádost o pokračování podpory provozování linky bezpečí . 

Byl navržen finanční dar ve výši  1.000,- Kč . Starosta dal hlasovat.  

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0,  

Usnesení č. 19/5/2025 

ZO   schvaluje  finanční dar spolku  Linka bezpečí z.s. Praha ve výši 1.000,- Kč. 

 

 

12h)  Projednání a schválení smlouvy Textil eco a.s. Boskovice 

 

Textil eco a.s. Boskovice nám provádí pravidelný odvoz kontejneru na použitý textil, který je 

umístěn u silnice naproti bytovky. Předložili nám smlouvu za tento pravidelný odvoz za 

8.000,- Kč bez DPH za rok, nebo si kontejner odvezou a my to budeme muset řešit .  Starosta 

dal hlasovat.  

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0,  

Usnesení č. 20/5/2025 

ZO   schvaluje  smlouvu s Textil eco a.s. Boskovice na 8.000,- Kč bez DPH na rok. 

 

 

 

 



 

 

13.  Různé : 

 

13a) Informace k stavbě Blatnička – Polní cesta HC 1 k vodojemu 

 

Stavba je ukončena a zkolaudována .  Po doložení všech dokladů o proplacení faktur a všech 

dokladů a proplacení dotace SPÚ Břeclav , nám bude stavba bezplatně převedena do majetku 

obce, včetně IP 6 . 

 

 

13b) Informace ke stavbě ŘSD a.s. Brno -  MOST ev. č.54 – 035   Přes  potok Svodnice 

za obcí Blatnička 

                     

   Od 20.5.2025 se začala firma IDS Olomouc provádět rekonstrukci   Silnice I/54 je 

průjezdná jen jedním pruhem a doprava je řízena semafory a dopravními značkami . Stavba se 

bude provádět  po etapách, první se odstraní a znovu postaví nová železobetonová konstrukce 

první poloviny mostu a pak druhé.  Ukončení stavby je do 31.10.2025 . 

 

 

13c) Informace k ukončené stavbě Blatnička - Dolní konec - Rekonstrukce chodníků I. 

etapa – kolaudace 

 

Vše co jsme měli doložit k  žádosti o platbu přes systém ISKP21+,  bylo odsouhlaseno a byl 

následně podán příkaz k proplacení dotace a zaslána depeše, že je projekt ukončen. Dnes nám 

došla proplacená dotace za rekonstrukci chodníků na dolním konci, I.etapa ve výši 

2.933.631,67   Kč na účet v komerční bance.  

 

 

 

14. Diskuze 

 

Starosta informoval o stavbě rekonstrukci chodníků na dolním konci na II.etapu . Je již 

hotový chodník po Vaňkovo, včetně parkoviště pro devět aut . Nyní se pokračuje se stavbou 

po lávku před Matuškovým .  Stále ještě není vypsaná dotace na dopravu na MAS Horňácko – 

Ostrožsko, kde máme přislíbenou dotaci . 

 

Máme schválenou dotaci z MZE na rekonstrukci kříže Ratajski ve výši 104.304,- Kč . Termín 

ukončení je 29.9.2026 . 

 

Starosta informoval, že nám byly proplaceny tři dotace na hospodaření v lesích za roku 2024 

v celkové výši 208.400,- Kč . 

 

Nezískali jsme dotace z JMK na provoz venkovské prodejny potravin ve výši 80.000,- Kč, na 

kříž Ratajski ve výši 50.000,- Kč a na prezentaci vinařství ve výši 100.000,- Kč  za rok 2025 . 

 

Místostarosta informoval o hospodaření v lesích – prováděla se v listopadu a prosinci minulý 

rok a částečně i letos těžba dřeva v Háji.  Letos se za dřevo utržilo celkem 555.830,- Kč, 

náklady za těžbu minulého roku a letos byly 202.830,- Kč.  

 

V systému portálu farmáře SZIF máme zpřístupněné monitorovací zprávy za rok 2024 na 

projekty z minulých let, které musíme do 31.7.2025 vyplnit . 

 



Je to asi čtrnáct dní, co nám přišla informace, že projekt realizace prvků ÚSES nám byl 

uzavřen a od letošního roku běží desetiletá udržitelnost tohoto projektu – do roku 2035 . 

Starosta poděkoval všem, co se podíleli na přípravě noci kostelů a hlavně těm, kteří v také 

zimě přišli a podpořili tuto akci. 

 

Velké díky patří všem mladým maminkám, které se přičinily na organizaci a vzornou obsluhu 

nádherné akce : Nedělní cukrárničky a Všem kteří napekli, nazdobili a přišli podpořit tuto 

skvělou akci. Výtěžek byl krásných 51.625,- Kč, která bude poukázána na podporu 

onkologicky nemocných dětí.  

 

Podali jsme žádost o dotaci na zatravnění a výsadbu stromků v oplocenkách na našich 

parcelách p.č.3644 a 3645.  

 

Štěpán Maňák připomněl, abychom pokračovali v nákupu ostatních pozemků pro výstavbu 

rodiných domů .  

 

Denisa Němečková se zeptala, jak to dopadlo s návrhem dozorčí rady, aby se na Tradicích 

Slovácka z.s. provedl účetní audit . Audit je naceněný a bylo to řešeno na pracovním 

zastupitelstvu . 

 

Denisa Němečková měla připomínku, aby se více kontrolovalo předávané nádobí a hlavně 

sklo po různých akcích, skleničky se jen opláchnou v myčce a nepřeleští se. Tak to dělá 

každý,  je potřeba to kontrolovat a aby bylo na akci, která je dopředu nahlášená dostatek 

nádobí a nepůjčovalo se.  

 

Václav Hučík  vytvořil vizualizaci  aleje stromů na dolním konci. Výsadbu budeme řešit na 

pracovním zastupitelstvu . 

 

Václav Hučík upozornil, aby se vyčistila cesta za remízkem. Bude řešeno přes zimu 

pracovníky obce, jak jsme se domlouvali na pracovním zastupitelstvu. 

 

Václav Hučík se ve svém posledním příspěvku pozastavoval na nedůstojné oslavě 80.výročí 

osvobození obce Rudou armádou. Starosta nic neudělal a věnce tam dal kdoví kdo. Na závěr 

svého projevu přítomné poprosil k dodatečnému uctění památky padlých vojáků minutou 

ticha ve stoje. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Nejbližší akce : 

 

- květen 2025  -  Obchůzka královniček  

- 1.6.2025 – Na kole dětem Zimovčák Josef zastávka pelotonu u KD. 

- 15.8. – 17.8.2025 – Hody  

- 12.9. – 14.9.2025 – Slovácké slavnosti vína a otevřených památek  

- 18.10.-19.10.  – Výlov přehradní nádrže  

 

Starosta na závěr poděkoval zastupitelům za spolupráci a všem občanům, kteří pomáhají 

dobrovolně zvelebovat obec a zapojují se do různých akcí. Jednání dnešního zastupitelstva 

bylo ukončeno ve 21.04  hodin. 

 

 

 

 

 

 

 

 

………………………………………..  ………………………………………………………....                                                                                          

Bc. Rostislav Němeček, ověřovatel                       Štěpán Maňák, ověřovatel                                         

                                                           

 

 

 

Vyvěšeno ( i elektronicky ):  2.6.2025         …………………………………………………                                                                                           

Sňato ( i elektronicky ):                                          Ing. Antonín Minařík, starosta obce      


